
 

 

Technische vragen Kadernota 2026 Noardeast-Fryslân 

It Debat 26 juni 2025 

It Beslút 3 juli 2025 

 

Nr.  Programma 
Nummer / 
Onderwerp 

Bladzijde Fractie  Vraag Antwoord college  

1 2  CDA 
L. Sytsma  

Welke projecten worden uitgezet m.b.t. het IHP?  
 
Het investeringsbudget is 2,7 miljoen. 
 
 

 

2 Risicobeheerfonds  S!N 
S. Keizer 

Het VNG-bestuur heeft het startsein gegeven voor 
het Risicobeheerfonds. Zo kunnen gemeenten 
straks hun vastgoed bij de VNG verzekeren voor 
aantrekkelijke premies. Ook moet het fonds 
gemeenten veel scherper inzicht geven in hun 
risico’s. Over het algemeen hebben gemeenten 
geen goed inzicht in hun eigen portefeuille, 
waardoor ze mede daardoor teveel premie betalen 
met een verhoogd risico. Daarbij komt ook nog dat 
gemeenten de schadeverzekeringen nu steeds 
moeten aanbesteden. Sluit onze gemeente zich aan 
bij het Risicobeheerfonds hoeft dat straks ook niet 
meer. 
 
Vragen: 
1. W at vindt het college van het idee van het 
Risicobeheerfonds? 
 

 



 

 

2. Is men op de hoogte van het startsein door de 
VNG om een Risicobeheerfonds op te zetten? 
 
3. Wie houdt zich binnen onze organisatie bezig met 
Risicomanagement? 
 
4. Wanneer verwacht het college zich aan te sluiten 
bij het Risicobeheerfonds? 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


